

9Days Los Angeles/Disneyland/Grand Canyon/Las Vegas

Day 01 Singapore / Los Angeles

Check in at Changi Airport for your flight to Los Angeles. Upon arrival into Los Angeles International Airport, you will be met by our representative and transfer to hotel.

Day 02 Disneyland

Wake up to a fun-filled morning as we take the hotel shuttle service to the wonderful world of Disneyland. This tour includes a one-day passport for you to explore the many attractions and fun rides available at the Fantasyland, Adventure land, Frontier land, Tomorrow land and Mickey Toon Town. Keep a look out for your favourite Disney Cartoon characters!

Day 03 San Diego / Sea World

Wake up to a fun-filled morning as we take the Sit in coach service to the wonderful world of Sea World. This tour includes a one-day passport for you to explore the many attractions and performances available at the Sea World. Subsequently, proceed for your Sit in coach transfer to Las Vegas - the gambling and entertainment Mecca of the world will dazzle you with glittering lights and top names performances. By evening, we will arrive at Las Vegas.

Day 04 Los Angeles / Las Vegas

Check-out of hotel for your journey to Las Vegas. Check in to hotel and free time to explore Las Vegas on your own.

Day 05 Las Vegas / Grand Canyon

This morning, we will proceed on to Seven Wonders of the World - Grand Canyon National Park. Stop at the rim of lookout points of the Grand Canyon; witness the world's most spectacular illustration of erosion with plunging gorge over a mile deep, the ultimate in silent grandeur and beauty.

Day 06 Las Vegas / Factory Outlet / Los Angeles

This morning, we will proceed to the factory outlet for shopping; where the stores offer quality designer brands at bargain prices, all at one place. In the afternoon, you'll travel back to Los Angeles.

Day 07 Los Angeles / Universal Studios / Hollywood tour / Singapore

This morning, we will proceed to visit Universal Studios Hollywood - the world largest movie and television studio, covering 170 hectares of San Fernando Valley in Universal City. Ride in a candy striped tram tour, which will take you to spectacular enactment of Earthquake, King Kong and lots of studio's outdoor and indoor sets like New York Streets, Europe, the Old West, etc. At the Studios Centre, Enjoy live performance by Hollywood's stuntmen; watch a live sea war in Water World. Not to be missed is the thrill rides "Back to the Future" and Universal Studio's newly injected million dollars heart pounding water ride, "Jurassic Park - The Ride".

Day 08 En -Route**Day 09 Arrival Singapore****Tour Package Inclusion:**

- 4 nights' hotel accommodation in Los Angeles
- Round trip transfers between the airport and hotel (on share van basis)
- 2-day Disneyland Park Hopper Pass
- 1-day Universal Studios ticket and city tour
- 3-day / 2-night SIC Tour to Las Vegas Grand Canyon

Hotel Accommodation

LAX: Wyndham Anaheim Park Hotel or similar

LAS: Four Queens Hotel or similar

Note:

- GV 2 to depart. Hotel availability based on time of booking and hotel confirmation based upon arrival.
- All SIC tours are based on Bilingual (Mainly Chinese speaking). Tour sequences are subject to change even upon confirmation or may reverse the itinerary.
- Strictly no refund for any unused services. Last minute cancellation subject to 1 night hotel charge.
- Hotel check-in time is 3pm (local time). Early check-in is based on request.
- Packages exclude personal insurance*, airport taxes, meals, personal purchases and tipping of guide and driver.
- Recommend tipping for full day tour is USD\$6 and transfer tipping for driver per way is USD\$2.
- Hotel throughout the package is local 3.5 star

Travel Star Pte Ltd 星和旅游私人有限公司 TA01432

1 Park Road #02-12
People's Park Complex, Singapore 059108
Tel : 6438 5633 Fax : 6438 1626
Email : sales@travelstar.com.sg

101 Upper Cross Street # 03 - 02
People's Park Centre, Singapore 058357
Tel : 64382833 Fax : 64385266
Email : operation@travelstar.com.sg

9 天 7 晚 洛杉矶/迪士尼乐园/海洋世界/大峡谷/拉斯维加斯/旧金山

第 1 天 新加坡/洛杉矶

聚集在樟宜机场飞往洛杉矶。抵达洛杉矶国际机场，由我们专业导游接待你，搭乘豪华空调巴士返回酒店。

第 2 天 迪士尼乐园

起床后，我们将会乘坐酒店的豪华空调巴士，去精彩的世界迪士尼乐园。这个旅行包括为期一天之内各种游乐设施随你玩，探讨众多的名胜古迹和太空飞船，探险乐园，拓荒世界，明日世界和米老鼠卡通城。你可以关注，您最喜爱的迪士尼卡通人物！

第 3 天 洛杉矶/海洋世界圣迭戈

起床后，将会度过一个有趣的上午，我们导游将带你去精彩的海上世界。这个旅行包括为期一天之内各种游乐设施随你玩，和各种在海洋世界表演。



第 4 天 拉斯维加斯

办理酒店退房手续后，我们专业导游带你浏览拉斯维加斯。到晚上，我们将到达拉斯维加斯。

第 5 天 拉斯维加斯/大峡谷

今天早上，我们将到达拉斯维加斯世界七大奇观-大峡谷国家公园。停留大峡谷边，目击世界上最壮观的峡谷侵蚀超过一英里深，最终你将会沉静在这宏伟和美丽景色中。

第 6 天 拉斯维加斯/工厂直销店/旧金山

今天早上，我们将进行返回洛杉矶。在前进的道路上，我们将去工厂的直销店，购买品牌产品，如 Levis 和 CK 工厂价。

第 7 天 洛杉矶/环球影城/好莱坞

今天早上，我们将进行浏览好莱坞的环球影城-世界上最大的电影和电视演播室，涵盖圣费尔南多谷 170 公顷，普及的城市。乘坐有轨电车之旅，将带您到壮观场景，猩猩和大量的工作室室外和室内就如纽约的街道上，欧洲，旧西部等。在工作室中心，享受现场好莱坞的特技演出；在海洋中观赏一个活生生的海上战争。不容错过的是惊险刺激游戏机的“回到未来”和工作室新引进接近十亿美元“侏罗纪公园-太空车”。转移将等待您的离境航班返回新加坡。

第 8 天 路线

第 9 天 抵达新加坡



旅游套餐包括：

- 4 晚酒店住宿在洛杉矶 & 二晚酒店住宿在拉斯维加斯
来回接送机场和酒店之间（分享车的基础上）
- 2 天的迪士尼乐园门票
- 1 天环球影城门票和城市旅游
- 3 天/2 晚组团去拉斯维加斯大峡谷

注意：

- 2 人同时出发。酒店基于预定的时间和确定到达时间。
- 所有组团游是基于双语（主要是华语）。游览序列，如有改变，甚至确认后，或改变的行程。
- 严格没有退回任何未使用的服务。最后一刻取消 1 晚酒店收费的。
- 酒店登记的时间是下午三时（本地时间）。如果提前，会通知。
- 套餐不包括个人保险，机场税，餐费，个人购买和小费的引导和车费。
- 建议小费一日游是 6 美元和转车小费每次是 2 美金。
- 酒店是当地 3.5 星。

Travel Star Pte Ltd 星和旅游私人有限公司 TA01432

1 Park Road #02-12
People's Park Complex, Singapore 059108
Tel : 6438 5633 Fax : 6438 1626
Email : sales@travelstar.com.sg

101 Upper Cross Street # 03 - 02
People's Park Centre, Singapore 058357
Tel : 64382833 Fax : 64385266
Email : operation@travelstar.com.sg